
 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

1(21) 

Sammanträdesdatum 

2017-06-08 
 

 

  
 

  

     

 

Plats och tid A-salen, Guldsmeden, Hudiksvall torsdag 8 juni 2017, klockan 09:00-15:40. Ajournerat 
för lunch klockan 12:20-13:15.  

Beslutande ledamöter 

 

Gerd Olsson (S), Ordförande 
Björn Forsling (S), 1:e vice ordförande 
Mats Persson (C), 2:e vice ordförande 
Kerstin Rask (S) 
Leif Rogell (S) 
Lotta Beiersdorf (S) 
Jim Larm (S) 
Lars Berglund (V) 
Sofia Högström (V) 
Nanok Stagnell (MP) 
Lena Jendel (C) 
Roland Hamlin (C) 
Jonas Holm (M) 
Peter Andersson (M) 

Jari Ropponen (SD) 

Ersättare 
 

Gunilla Asplund (S) 
Edward Mika (S) 
Barbro Ryttlinger (MP) 
Erika Söderström (C) 
Peter Åkerström (KD) 
Torbjörn Eriksson (SD) 

Övriga närvarande Sekreterare Carina Nylander, förvaltningschef Ingela Rauhala, verksamhetscheferna 
Annika Gabrielsson, Elisabeth Bäckström och Urban Wickman § 56-57, förskolechef 
Kristina Brolin, förskollärarna Jenny Persson och Pernilla Sahlin, förstelärare Kristina 
Pettersson-Norberg § 58, rektor Signhild Olsson § 58, utvecklingscoach Anette 
Nybom § 60, lokalsamordnare Hans-Ove Öberg § 61-62, förvaltningsekonom Jennie 
Svensk § 63, handläggare Elisabet Lindkvist § 66. 

Justerare Jonas Holm 

Justeringens plats och 

tid Lärkontoret onsdag 14 juni 2017, klockan 16:00. 
 

Underskrifter 

Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 56-68 
 Carina Nylander  

Ordförande 
  

 Gerd Olsson  

Justerare 
  

 Jonas Holm  
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 Bevis/anslag 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Instans Lärandenämnden 

Sammanträdesdatum 2017-06-08 

Datum då anslaget 

sätts upp 2017-06-15 

Datum då anslaget 

tas ned 2017-07-07 

Förvaringsplats för 

protokollet Lärkontoret 
 

Underskrift 
  

 Carina Nylander  
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§ 56 Dnr 2017-000002 - 210 

Handlingsplan utvecklingsområden, uppföljning 

Sammanfattning 

Vid planeringsdagarna 2016 för lärandenämnden och förvaltningens 
diskuterades bland annat utvecklingsområden för lärandenämndens 
verksamhetsområden. Det framkom att nämnden och förvaltningen i första 
hand bör fokusera på följande utvecklingsområden: 

 Kompetensförsörjning 

 Ledarskap 

 Nyanlända 

Vid dialogdagen i oktober 2016 arbetade lärandenämnden och förvaltningens 
chefer vidare med förslaget. Vid lärandenämndens sammanträde 2 februari 
2017 antogs en handlingsplan för de tre utvecklingsområdena. 

Vid dagens sammanträde redovisar förvaltningens verksamhetschefer en 
uppföljning av ledarskap som är ett av de prioriterade områdena. 
Verksamhetscheferna har utifrån handlingsplanen kartlagt chefernas behov av 
stöd. Utifrån kartläggningen har verksamhetscheferna utarbetat individuella 
lösningar för respektive enhetschef.  
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§ 57 Dnr 2015-000090 - 610 

Rapportering av kränkande behandling 

Sammanfattning 

Lärandeförvaltningens verksamhetschefer redovisar fysiska, psykiska och 
verbala kränkningar för februari till och med april 2017 inom förskola, 
grundskola, grundsärskola, Bromangymnasiet och vuxenutbildningen samt de 
åtgärder som har vidtagits.  

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 58 Dnr 1495 

Entreprenöriellt lärande, redovisning 

Sammanfattning 

Vid sammanträde 28 januari 2016 antog lärandenämnden strategin för 
entreprenöriellt lärande och studie- och yrkesvägledning. Syftet med strategin är 
att säkerställa att barn, unga och vuxna i Hudiksvalls kommunala förskolor och 
skolor får likvärdigt och högkvalitativt entreprenöriellt lärande och studie- och 

yrkesvägledning. Entreprenörskap ska vara ett levande begrepp på alla förskolor 
och skolor i Hudiksvalls kommun. Styrgruppen för lärandeförvaltningens 
strategi för entreprenöriellt lärande är lärandenämndens presidium, det vill säga 
ordförande, vice ordförande och 2:e vice ordförande. 

Som ett komplement till strategin finns en handlingsplan per verksamhetsform. 
Enligt strategin ska två goda exempel på hur enheter har arbetat med 
entreprenöriellt lärande presenteras för lärandenämnden vartannat år med start 
2017.  

Vid dagens sammanträde informerar förskolechef Kristina Brolin, 
förskollärarna Jenny Persson och Pernilla Sahlin samt förstelärare Kristina 
Pettersson-Norberg om hur de arbetar entreprenöriellt på Bullerbyns förskola. 
Syftet är att utveckla barnens initiativförmåga och nyfikenhet samt uppmuntra 
barnen att tro på sig själva och göra själva – jag vill, jag vågar och jag kan. 
Pedagogerna reflekterar med barnen och arbetslagen vilket väcker nya tankar 
och ökar barnens delaktighet i verksamheten.  

Signhild Olsson, rektor för vuxenutbildningen, redovisar hur vuxenutbildningen 
arbetar entreprenöriellt.  

Ordförande tackar för redovisningarna.        
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§ 59 Dnr 2017-000235 - 652 

Upphandling av bemanningsföretag 

Lärandenämnden beslutar 

att lärandeförvaltningen får upphandla ett bemanningsföretag för att vid behov 
hyra tjänster som verksamhetschef, rektor och förskolechef 

att besluten om anställning från bemanningsföretag fattas av arbetsutskottet, 
samt 

att betona vikten av fortsatt arbete med handlingsplanen när det gäller 
ledarskap. 

Reservationer 

Lars Berglund (V) och Jari Ropponen (SD) reserverar sig emot beslutet.  

Vänsterpartiet har lämnat en skriftlig reservation: Vi reserverar oss mot en 
upphandling av bemanningsföretag för att hyra rektorer, förskolechefer och 
verksamhetschefer. Vänsterpartiet anser att vi istället ska 
1. Intensifiera arbetet utifrån lärandenämndens handlingsplan vad gäller 
attraktivare ledarskap dvs  
- att se över skolledares lönenivåer 
- att genomföra en IT-översyn 
- att öka skolledares administrativa stöd 
- att ge skolledare ökad möjlighet till pedagogiskt ledarskap 
- att minska antalet underställda till max 30 medarbetare  
- att aktivt arbeta för att minska antalet sjukskrivna inom förskolan 
2. Att inrätta en pool för ledare inom skolan. 
3. Att utveckla traineeprogram för blivande ledare inom skolan.  

Sammanfattning 

Då verksamhetschefer, rektorer och förskolechefer har haft en längre frånvaro 
från arbetet har lösningen tidigare varit att omfördela arbetsuppgifterna till 
andra ledare med rätt kompetens. Detta har medfört en hög arbetsbelastning på 
dessa ledare. I lärandenämndens handlingsplan är ledarskap ett prioriterat 
område. Skolledare ska uppleva att de har bra förutsättningar att verka som 
pedagogisk ledare.  

För att få en mer hållbar arbetssituation för våra ledare behövs en möjlighet att 
under vissa perioder hyra in lämplig kompetens. Det kan vara under en längre 
sjukfrånvaro eller i samband med att man ska rekrytera en ny ledare på en tjänst 
som blir vakant. 
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Vid sammanträde 23 maj 2017 beslutade arbetsutskottet att lämna ärendet 
vidare till nämnden utan förslag till beslut. Arbetsutskottet gav förvaltningen i 
uppdrag att vid dagens sammanträde redovisa beräknad kostnad för en 
poolorganisation jämfört med kostnad för att hyra in chefstjänster. 
Förvaltningschef Ingela Rauhala redovisar kostnaderna. Lärandeförvaltningen 
förespråkar alternativet att upphandla en bemanningstjänst då det bedöms både 
billigare och organisatoriskt mer gynnsamt att ta in rektorer och förskolechefer 
vid behov än att bemanna en pool.  

Beslutsgång 

Yrkanden 

Björn Forsling (S) föreslår att arbetsutskottet beslutar om anställningar från 
bemanningsföretag. Lärandenämnden betonar vikten av fortsatt arbete med 
handlingsplanen när det gäller ledarskap. 

Jonas Holm (M), Peter Andersson (M) och Matts Persson (C) yrkar bifall till 
Björn Forslings förslag.  

Lars Berglund (V) yrkar avslag till Björn Forslings förslag. Jari Ropponen (SD) 
tillstyrker Lars Berglunds förslag. 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition om bifall antingen till Björn Forslings förslag 
eller till Lars Berglunds förslag. Ordförande finner att lärandenämnden beslutar 
enligt Björn Forslings förslag.      

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 170512 
Arbetsutskottets protokoll 170523      

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Ingela Rauhala 
Jonas Gustafsson 
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§ 60 Dnr 1928 

Skolkommissionens förslag, information  

Sammanfattning 

Regeringen tillsatte 2015 en skolkommission med uppdrag att lämna förslag på 
hur höjda kunskapsresultat kan uppnås, kvaliteten i undervisningen förbättras 
och likvärdigheten öka i den svenska skolan. Skolkommissionen lämnade sitt 
slutbetänkande till utbildningsministern 20 april 2017. Kommissionens förslag 
utgår bland annat från OECD:s slutgiltiga rekommendationer från den 
granskning de gjort av den svenska skolan.  

Vid dagens sammanträde redogör utvecklingscoach Anette Nybom för en 
sammanfattning av innehållet i slutbetänkandet.  

Ordförande tackar för informationen.           
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§ 61 Dnr 2016-000628 - 042 

Projekteringskostnad för Iggesunds skola 

Lärandenämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen besluta att i investeringsbudgeten för 2018 beakta 
projektering för ombyggnad, utbyggnad samt renovering av Iggesunds skola till 
en kostnad av 3 miljoner kronor.   

Sammanfattning 

Iggesunds skola är i behov av ombyggnad, utbyggnad och renovering. Antalet 
elever på Iggesunds skola ökar särskilt i årskurs 7. Skolan är i behov av fler 
klassrum, elevsociala lokaler, kontorslokaler för bland annat elevhälsan och 
matsalen är för liten. Iggesunds skola är i stort behov av en större renovering då 
lokalerna är otidsenliga och mycket slitna.  

Utifrån bristen på legitimerade lärare så är en viktig åtgärd en lokal där lärare 
kan undervisa eleverna i årskurs 7-9 i större grupper. Målet är en sammanhållen 
skola även byggnadsmässigt som möjliggör kommunikation inomhus. 

Tills dess att skolan är ombyggd, utbyggd och renoverad kommer en modul 
innehållande två klassrum och två grupprum att sättas upp på skolgården under 
hösten. För att eleverna ska få äta i lugn och ro har mattiderna förlängts med en 
halvtimme inför höstterminen 2017. Detta är utöver det som gäller i kostpolicy.  

Projekteringen bör ske under 2018 och renovering samt om- och utbyggnad 
bör starta 2019.   

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 170523      

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen 
Tekniska förvaltningen 
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§ 62 Dnr 2017-000270 - 042 

Investeringsbehov förskolelokaler 

Lärandenämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen besluta att i investeringsbudgeten för 2019-2022 
beakta projektering och nybyggnad av nedanstående fyra förskolor.  

Sammanfattning 

Det finns pedagogiska fördelar med att satsa på större förskolor framför 
mindre. Några av fördelarna är de pedagogiska vinsterna för barnen som får fler 
utvecklande lärmiljöer, enklare att rekrytera förskollärare till enheter där det 
arbetar fler förskollärare, lättare organisera utvecklingsarbetet genom tillgången 
av fler pedagoger, större möjligheter att anpassa antalet personal över dagen i 
förhållande till antalet barn, tillagningskök samt att man får mer tillgång till sin 
chef om chefen har större och färre enheter att ansvara för. 
Lärandeförvaltningen har följande investeringsbehov för lokaler inom förskolan 
för perioden 2019-2022: 

En ny 6-avdelningsförskola i östra delen av Hudiksvall 

En ny 6-avdelningsförskola i östra delen av centralorten Hudiksvall skulle 
innebära att följande hyrda moduler kan avvecklas: 

• två moduler på Kålhagens förskola 

• två moduler på Bullerbyns förskola 

• en modul på Håstahöjdens förskola 

• en modul på Björkbergs förskola 

Den nya förskolan kan användas som evakuering vid renoveringen av 
Björkbergs förskola som fastighetsavdelningen förordar, innan avveckling av 
moduler sker.  

En ny 6-avdelningsförskola i Näsviken som ersätter Linfröets förskola 

Linfröets förskola är i dåligt skick och har omfattande renoveringsbehov. 
Linfröets förskola har även en modul som hyrs och har tillfälligt bygglov. Det 
är ett högt tryck på förskoleplatser i Näsviken och enligt befolkningsprognosen 
kommer antal barn att öka i Näsviken med cirka 20 barn fram till 2022.  

En ny 6-avdelningsförskola i norra delen av Hudiksvall som ersätter 

Kristinebergs förskola 

Kristinebergs förskola har omfattande renoveringsbehov. En ny förskola skulle 
även innebära att tre förskoleavdelningar på Sandvalla skola kan flyttas. De 
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hyrda modulerna till Sandvalla skola/fritids kan avvecklas utan utbyggnad av 
skolan. 

En ny 6-avdelningsförskola i centrala Hudiksvall 

För att möta behovet av fler förskoleplatser i Hudiksvall bör en ny 6-
avdelningsförskola byggas i centrala Hudiksvall. Genom att flytta två 
förskoleavdelningar från Skolbyn till den nya förskolan skapas möjlighet till 
bättre ytor för både förskoleklass och fritidshem på Skolbyn. 

Projekteringskostnaden för en förskola beräknas till 2,1 miljoner kronor och 
byggkostnaden 30 miljoner kronor.             

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 170524                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen 
Tekniska förvaltningen 
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§ 63 Dnr 2016-000348 - 042 

Ekonomisk rapport 

Sammanfattning 

Förvaltningsekonom Jennie Svensk redovisar ekonomiskt utfall för januari till 
maj 2017 samt en prognos. Avvikelsen från årsbudgeten beräknas till -1,8% 
vilket innebär drygt 14 miljoner kronor.       

Ordförande tackar för informationen. 

 



 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

14(21) 

Sammanträdesdatum 

2017-06-08 
 

 

  
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 64 Dnr 2016-000071 - 600 

Framtida skolutveckling Hudiksvalls kommun 

Lärandenämnden beslutar 

att målsättningen är oförändrad verksamhet vid Njutångers skola läsåret 
2017/2018 

att förvaltningens uppdrag med rekrytering av lärartjänster fortsätter enligt 
ordförandes tidigare uppdrag  

att om inga tjänster tillsätts före 21 juni måste fortsatt utökad samverkan mellan 
Enångers och Njutångers skolor genomföras läsåret 2017/2018 

att förvaltningen under hösten 2017 redovisar antalet behöriga tjänster på 
skolorna och en prognos inför nästa läsår 

att förvaltningen redovisar konsekvenserna för de kommunala skolorna av den 
nyetablerade friskolans kommande verksamhet 

att förvaltningen föreslår åtgärder för att behålla och öka andelen behöriga 
lärare i kommunens grundskolor, samt 

att lärandenämnden begär av kommunstyrelsen att den initierar och genomför 
en medborgardialog om lärarförsörjning, skolkvalitet och skolstruktur. Dialogen 
ska följa kommunens policy för medborgardialog och innefatta även 
landsbygdsperspektivet vilket gör frågan för stor att hanteras av 
lärandenämnden.    

Reservationer 

Jonas Holm (M) och Jari Ropponen (SD) reserverar sig emot beslutet. Nanok 
Stagnell (MP) reserverar sig emot beslutet men yrkar bifall till tilläggsyrkandet.   

Sammanfattning 

Vid arbetsutskottets sammanträde 27 april 2017, § 38, informerade 
verksamhetschefen för grundskolan om bristen på legitimerade lärare samt 
lärarnas ämnesbehörighet inom kommunens grundskolor. Förvaltningen skulle 
återkomma till arbetsutskottet 23 maj med ett förslag till organisation utifrån de 
förutsättningar som finns.  

Njutångers skola har inför höstterminen 2017 stora svårigheter att erbjuda 
eleverna undervisning av legitimerade och behöriga lärare. Rektor på Enånger 
och Njutångers skola har annonserat efter medarbetare nio gånger det senaste 
året. En legitimerad lärare har rekryterats. Förvaltningen har gått ut med en ny 
annons där Njutånger söker en förstelärare med internt uppdrag och tre lärare, 
alla med legitimation för årskurs 1-6.  
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Om de vakanta tjänsterna på Njutångers skola inte har tillsatts före 21 juni 2017 
ser förvaltningen stora svårigheter att säkerställa elevernas rätt till undervisning 
och föreslår utökat samverkan med Enångers skola under läsåret 2017/2018.  

Årskurs 6 har under de senaste två åren undervisats en dag i veckan på Enånger 
skola i syfte att få tillgång till behörig personal i engelska och hemkunskap. Det 
har varit positivt även ur en social aspekt då eleverna lärt känna varandra inför 
högstadiet. Att flytta årskurs 6 skulle därmed innebära undervisning i Enånger 
fem dagar i veckan till skillnad från idag där de går på Enångers skola en dag i 
veckan. En flytt till Enånger skulle inte vålla några lokalproblem då skolan har 
lokaler som redan tidigare varit klassrum. Enånger har i dagsläget cirka 23 m2 
per elev. Behörigheten i Enånger är betydligt högre än i Njutånger och skolan 
har rekryterat ytterligare behöriga lärare inför hösten 2017.  

Njutångers Föräldraförening bjöd in lärandenämnden till en 
informationskväll/frågestund den 23 maj. Träffen handlade om framtiden för 
Njutångers skola.  

Ordförande Gerd Olsson har gett förvaltningen i uppdrag att se över 
möjligheten att erbjuda lärare som arbetar på Njutångers skola ett lönetillägg 
samt se över möjligheten till individuellt anpassade lösningar. Förvaltningen har 
beräknat vad det skulle innebära rent ekonomiskt om legitimerade lärare med 
tillsvidareanställning fick lönetillägg eller reseersättning för att arbeta i 
Njutånger.  

Beslutsgång 

Yrkanden 

Björn Forsling (S): Målsättningen är oförändrad verksamhet vid Njutångers 
skola läsåret 2017/2018. Förvaltningens uppdrag med rekrytering av 
lärartjänster fortsätter enligt ordförandes tidigare uppdrag. Om inga tjänster 
tillsätts före 21 juni måste fortsatt utökad samverkan mellan Enångers och 
Njutångers skolor genomföras läsåret 2017/2018. Under hösten 2017 redovisar 
förvaltningen antalet behöriga tjänster på skolorna och en prognos inför nästa 
läsår. Förvaltningen får i uppdrag att redovisa konsekvenserna av den 
nyetablera friskolorna kommande verksamhet för de kommunala skolorna samt 
föreslå åtgärder för att behålla och öka andelen behöriga lärare i kommunens 
grundskolor.  

Lars Berglund (V) yrkar bifall till Björn Forslings förslag.  

Jonas Holm (M): Till höstterminen 2017 erbjuda lärare med anställning på våra 
byskolor i kommunen ett så kallat glesbygdstillägg som ligger i nivå med 
förstelärarnas lönetillägg. Tillägget ska gälla såväl medarbetare som redan har 
anställning på byskolorna och de som tar anställning där framöver. Kostnaden 
finansieras för 2017 ur likviditeten vid bokslutet och för 2018 och framöver ska 
det tas hänsyn till beloppen i budgetarbetet. Om ovanstående inte genomförs 
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ska schemaläggning av lärare till Njutångers skola göras inför höstterminen 
2017. Detta innebär att behöriga lärare omplaceras med eller mot sin vilja till 
Njutångers skola så att behörigheten blir tillfredsställande och eleverna kan gå 
kvar på sin skola i nuvarande omfattning. 

Peter Andersson (M) och Jari Ropponen (SD) yrkar bifall till Jonas Holms 
förslag. 

Tilläggsyrkande 

Roland Hamlin, Matts Persson och Lena Jendel (C): Lärandenämnden begär av 
kommunstyrelsen att den initierar och genomför en medborgardialog om 
lärarförsörjning, skolkvalitet och skolstruktur. Dialogen ska följa kommunens 
policy för medborgardialog och innefatta även landsbygdsperspektivet vilket 
gör frågan för stor att hanteras av lärandenämnden ensam.  

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition om bifall antingen till Björn Forslings förslag 
med Roland Hamlin, Matts Persson och Lena Jendel tilläggsyrkande eller till 
Jonas Holms förslag. Ordförande finner att lärandenämnden beslutar enligt 
Björn Forslings förslag med Roland Hamlin, Matts Persson och Lena Jendel 
tilläggsyrkande.      

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 170512      

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Verksamhetschef Elisabeth Bäckström 
Rektor Tina Fagerström f v b till berörda 
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§ 65 Dnr 2016-000343 - 000 

Förvaltningen informerar 

Sammanfattning 

Skolinspektionen 

Som ett led i den regelbundna tillsyn som Skolinspektionen nu genomför i 
Hudiksvall så kommer huvudmannaintervjuer att genomföras under vecka 24. 
Representanter för förskolechefer och grundskolerektorer, central elevhälsa, 
gymnasierektorer samt vuxenutbildning kommer att intervjuas. Intervjuer 
kommer också att genomföras med lärandenämndens arbetsutskott, 
förvaltningschef, verksamhetschefer samt centralt ansvariga för utvecklings- 
och kvalitetsarbetet inom skolan samt nämndsekreterare.      

Fusk inom nationella prov 

I samband med sambedömning av betyg har några skolor upptäckt att elever 
har fuskat i samband med de nationella proven. Förvaltningen har varit i 
kontakt med Skolverket. Fusket innebär att de nationella proven inte kan 
användas som ett mätinstrument. 

Ny fristående skola 

Från höstterminen 2017 kommer en ny fristående grundskola att starta i 
Hudiksvall. Hur det kommer att påverka den kommunala skolan återkommer 
förvaltningen till under hösten. 

Kriser 

Två tragiska händelser med dödlig utgång har påverkat både skolornas elever 
och medarbetare.  

Personalförändringar 

Jonas Gustafsson som idag är enhetschef för förvaltningsstöd kommer från 
höstterminen 2017 att tillträda en tjänst som rektor på Bromangymnasiet. 
Under hösten 2017 kommer Anette Nybom som idag arbetar som 
utvecklingscoach att ersätta Jonas Gustafsson. Jonas kommer att ersätta Henrik 
Adestedt som har fått en tjänst som IT-strateg på kommunledningskontoret.  

Karolin Nylander som idag arbetar som statistiker inom förvaltningsstöd 
kommer från höstterminen 2017 att tillträda en tjänst som vikarierande rektor 
på Idenors skola. Förvaltningen kommer att se över den centrala organisationen 
för att lösa vakanserna. 
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Statsbidragsansökan 

Förvaltningen har ansökt om statsbidrag för utbildning som kombineras med 
traineejobb samt för tidsbegränsat anställda inom vården. Skolverket har delvis 
beviljat ansökan. Det innebär att förvaltningen har tillsammans med Ovanåkers 
och Ljusdals kommun 15 stycken årsstudieplatser som kombineras med 
traineejobb och 15 stycken årsstudieplatser för utbildning till tidsbegränsat 
anställda inom hälso- och sjukvården eller äldreomsorgen. Det är 85 färre 
platser än vad ansökan avsåg. 
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§ 66 Dnr 2017-000231 - 002 

Delegeringsbeslut 

Sammanfattning 

Lärandenämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 
förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
verksamhetschefer och enhetschefer. Dessa beslut rapporteras enligt särskild 
delegeringsblankett till lärandenämnden. Redovisningen innebär inte att 
nämnden får ompröva eller fastställa besluten. Däremot kan nämnden återkalla 
beslutanderätt. 

 Kränkningar förskola, 207-216 

 Plats i fritidshem för elev i behov av särskilt stöd, 217 

 Anställning av personal inom budgetram, 218-222  

 Ändring av attest, 223 

Lärandenämnden godkänner redovisningen av fattade delegeringsbeslut 207-
223. Dessutom finns möjlighet för nämnden att ta del av protokoll från 
förvaltningens MBL-förhandlingar och skolornas 
samverkansforum/föräldraforum.  

Nämnden har möjlighet att vid behov få information om återrapporterade 
beslut. Vid lärandenämndens sammanträde 11 maj 2017, § 54, framförde 
Kerstin Rask (S) önskemål om att få mer information om ett avslag på en 
ansökan om skolskjuts vid växelvis boende. Vid dagens sammanträde 
informerar handläggare Elisabet Lindkvist att ärendet inte rör avslag på 
skolskjuts utan avslag på beslut om önskat färdsätt.  
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§ 67 Dnr 1273 

Meddelanden 

 Meddelas lärandenämnden och läggs till handlingarna. Dnr 

 

1 Från kommunstyrelsens allmänna utskott: 
Protokollsutdrag 2017-05-18, § 50, 
Uppföljning av ekonomi m m 

2016-348-
042 

2 Från Kjell Kroon, Kyrkorådet i Enånger och 
Njutångersförsamling samt styrelsen för Njutångers 
sockens hembygdsförening: Synpunkter när det gäller 
Njutångers skola samt förvaltningens svar. 

2017-037-
108 

3 Från styrelsen Njutångers IF Skidor: Synpunkter när det 
gäller Njutångers skola samt förvaltningens svar. 

2017-037-
108 
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§ 68 Dnr 1271 

Korta frågor 

Sammanfattning 

Vid lärandenämndens sammanträde 6 april 2017 ställde Jim Larm en fråga om 
hur lärandeförvaltningen använder extratjänst samt traineejobb som regeringen 
har lanserat. 

Extratjänster 

Arbetsmarknadsenheten, social- och omsorgsförvaltningen administrerar 
extratjänsterna. Personer som har varit arbetslösa i minst 450 dagar erbjuds en 
anställning på ett år med möjlighet till förlängning ytterligare ett år. De är 
anställda av arbetsmarknadsenheten men har placering inom de flesta 
förvaltningar i kommunen. Personen har en handledare på arbetsplatsen och 
arbetsmarknadsenheten gör kontinuerliga uppföljningar.  

Inom lärandeförvaltningen använder man extratjänsterna som resurs som 
rastvakt, följa till slöjd och bad, kopiering, resurs på fritids vid pysselstunder, 
hålla ordning i kök på förskola men även vara en resurs vid övriga aktiviteter på 
förskola, administrativa uppgifter, tentavakt med mera. Det som är viktigt är att 
man ska vara en resurs som kan sätta guldkant och utföra sådant som är viktigt 
men som kanske inte alltid hinns med. Man ska inte ersätta ordinarie personal.  

Lärandeförvaltningen har totalt elva extratjänster fördelat med tre extratjänster 
inom verksamhetsservice, tre inom förskolan, två inom grundskolan, två på 
vuxenutbildningen och en person inom administrativt arbete. Dessutom finns 
extratjänster inom kök och städ på förskolor och skolor men de hör till tekniska 
förvaltningen.  

Traineetjänster 

Under våren 2016 var det tio ungdomar i åldern 20-24 år som hade 
traineetjänster på kommunens skolor. Våren 2017 är det sex ungdomar som har 
traineetjänster. Ungdomarna är även inskrivna på vuxenutbildningen och läser 
bland annat pedagogiskt ledarskap och kommunikation. Traineetjänsterna ger 
ungdomarna en inblick i hur det är att arbeta inom skolan och en möjlighet att 
prova på arbetet innan de går vidare till högre studier.  

      

 

 


